

EFG Young Athletes Foundation Scholarship Programme – Online Application **盈豐青少年運動員基金會資助項目 - 網上申請**

The EFG Young Athletes Foundation was established in 2009 as the EFG Young Golfers Foundation originally to support and nurture the promising young golfers of Hong Kong. Tiffany Chan Tsz-ching, the city's sole representative on the LPGA Tour, is a beneficiary of the foundation, whom EFG continues to support to this day as EFG Global Sport Ambassador.

The foundation changed its name to the EFG Young Athletes Foundation in 2014 to broaden its support for young athletes across all disciplines. Past and present beneficiaries include golfer Chloe Chan, equestrian athlete Vincent Capol, tennis players Eudice Chong and Cody Wong. In 2021, the Foundation is opening recruitment for the next generation of future Hong Kong sporting stars.

Please complete the [online application form](#) and submit **no later than 2359 Hong Kong time on Friday 30 April 2021**. Up to ten applicants will be shortlisted for interview with the selection panel in May 2021, with selected scholars to be announced before the end of June.

盈豐青少年運動員基金會成立於 2009 年，前身是一項以高爾夫球為基礎的項目，旨在支持和培養本地高球界的菁英。這項獨特發展計劃的受惠者之一的陳芷澄已成為香港首位打入 LPGA 巡迴賽的職業高爾夫球手，現更成為盈豐國際體育大使，繼續獲得瑞士盈豐銀行的支持。

基金會在 2014 年易名為盈豐青少年運動員基金會，以擴大對所有項目的年輕本地運動員的支持。目前基金會的受惠者包括高爾夫球手陳焯兒、馬術運動員鍾子翔、網球運動員張瑋桓和王康怡。在 2021 年，基金會將再次展開新的資助項目，希望發掘下一位令香港引以為傲的體壇精英。

請於 2021 年 4 月 30 日(星期五)晚上 11 時 59 分或之前填妥和交回[網上申請表](#)。資助項目評審團將於 5 月甄選出 10 位入圍者進行面試並於 6 月尾前公佈結果。

Application Criteria 申請條件

- 13 to 30 years of age (as of 31 December 2020)
 - An elite athlete in their age group in Hong Kong in their chosen sport
 - Maintains amateur status, this initiative is not open to professional athletes
 - Meets the Hong Kong three-year residency policy
<http://www.immd.gov.hk/eng/services/roa/eligible.html>
 - If under 18 years of age on 30 April 2021, and shortlisted as one of the finalists for the EFG Young Athletes Foundation Scholarship programme, parental consent is required to progress to the next stage of the application.
 - If shortlisted in the group of 10 finalists, each athlete will be required to submit a reference letter from their coaches or national sports association to advance to the meeting with the selection panel.
-
- 年齡介乎 13 歲至 30 歲 (截至 2020 年 12 月 31 日止)
 - 申請者是在所屬的運動項目及年齡組別的菁英
 - 申請者現為業餘運動員, 本項目不接受職業運動員申請
在香港住滿三整年 <http://www.immd.gov.hk/eng/services/roa/eligible.html>
 - 如果您在 2021 年 4 月 30 日前未滿 18 歲, 並成功入圍盈豐青少年運動員基金會資助項目, 則必須獲得家長的同意才能進入申請的下一階段。
 - 如成功被甄選為最後 10 位入圍者, 每位運動員需於面試前遞交一封由所屬教練或體育總會寫出的推薦信。

EFG Young Athlete Foundation Application

Name (as it appears on HKID) 姓名(與香港身份證相符)	
Preferred Name 別名	
Date of Birth 出生日期(DD/MM/YY) (日/月/年)	
Phone Number 聯絡電話	
Email 電郵地址	
Sport 所屬運動項目	
Specific Discipline if applicable (e.g. Long Jump within track & field) 指定運動項目如適用 (如田徑的跳高)	
Career Highlights (Please include between three to five) 運動生涯撮要 (請列出 3 至 5 項); please include any relevant rankings within the region/internationally, and any relevant representative honours.	
Previous Scholarships 曾受惠的獎學金	
Sporting Aspirations 運動生涯目標	
Most Admired Athlete (International) and Why 最欣賞的國際運動員和為何	
Most Admired Athlete (Local) and Why 最欣賞的本地運動員和為何	

Please tick this box to confirm all information supplied above is correct and the applicant has read and understood the Application Criteria listed below.

請在此空格確認上述提供的資料準確無誤和申請者已閱讀和明白下列的申請條件。

Please note that information supplied above will only be used for the purpose of communication between the EFG Young Athletes Foundation and scholarship applicants, and will NOT be used for any marketing or promotion purposes, nor passed to any external parties for other use.

請注意上述資料只用作盈豐青少年運動員基金會與申請者之的溝通，並不會用作任何推廣宣傳之用，或轉交至第三者作其他用途。